
Lystrup Tennis – Ordinær generalforsamling – referat 

 

 

 
Ordinær generalforsamling Lystrup Tennis, tirsdag 7. januar 2025, kl. 1900, i Lystrup Idrætscenter. 

 

29 tilmeldte. Fra bestyrelsen deltog formand Jørgen Iversen, kasserer Peter Baktoft, Henrik 

Ludolph, suppleanterne Birte Baktoft og Birger Nielsen. 

 

Henrik Friis deltog som repræsentant for Hovedforeningen. 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent og referent 

 

På forslag fra formanden valgtes Frank Holm som dirigent, Henrik Ludolph som referent. 

Dirigenten konstaterede, at der var sket rettidig indkaldelse ved udsendelse pr. mail 4. dec. 

2024. 

 

2. Bestyrelsens beretning  

 

Jørgen Iversen gennemgik 2024´s forløb. Et ok medlemstal og økonomi, regnvejr, god 

spilleaktivitet. Besparelser på vanding, extraudgift på tilretning af lysmaster, 40 års 

fødselsdag med fællesspil og fest. Byggerod overstået, fortsat ikke altid driftssikkerhed med 

adgang til faciliteter i hal. 

 

Stor tak til Peter Baktoft for indsatsen som kasserer, en vigtig post som nu stod ledig. 

 

Henrik Friis supplerede, at der var adgang til hallen i de normale åbningstider. Jørgen 

Iversen nævnte videre, at bestyrelsen havde indstillet nogle medlemmer til at få den app, 

der erstattede de tidligere nøgler. Han ville følge situationen gennem sæsonen. Dog kun for 

Tennis´ vedkommende.  

 

Formanden takkede bestyrelsen for samarbejdet, og baneteams og andre frivillige for 

indsatsen. 

 

 

3. Fremlæggelse af regnskab, redegørelse for foreningens økonomi 

 

Peter Baktoft uddybede nogle hovedtal fra regnskabet. Der udestod et par set indkomne 

udgiftsposter, så overskuddet ville være ca. 8.000 kr. mindre. 

 

Bent Hansen spurgte til mulig sikring af foreningens formue. Jørgen Iversen oplyste, at det 

havde været drøftet flere gange med banken, der ikke ville medvirke til andet end drift af 



en almindelig konto. Han ville se på igen, om der måske kunne etableres en ordning  med 

advis ved større hævninger. 

Regnskabet blev godkendt.   

 

 

4. Behandling af indkomne forslag 

 

Der var ikke kommet forslag til behandling. 

 

 

5. Valg til bestyrelsen. Peter Baktoft og Henrik Ludolph er på valg. Der er 3 ledige 

bestyrelsespladser. Henrik L. er indstillet på evt. genvalg, blev genvalgt. 

 

Jørgen Iversen appellerede til, at der blev vist interesse for  bestyrelsesposter. Det var vigtigt 

for en velfungerende forening, og det var et krav, at der skulle være en kasserer. Nogle 

tanker herom blev drøftet under eventuelt, se nedenfor. 

 

Hvis der viser sig kandidater, vil evt. supplering(er) blive forelagt medlemmerne. 

 

 

6. Valg af suppleanter. Bestyrelsen foreslår genvalg af Birte Baktoft og valg af Birger Nielsen 

tillige som webmaster. Forslaget tiltrådt. 

 

7. Valg af revisor. Bestyrelsen foreslår Claus Bo Jensen. Forslaget tiltrådt. 

 

 

8. Eventuelt.  

 

Jørgen Iversen oplyste, at der af Hovedforeningen var udarbejdet forslag til placering af 2 

padelbaner, overdækkede, med lys, ved siden af petanquebanerne (der hvor højen er pt), og 

finansieringen heraf stort set på plads. Organisering af padelspillet skulle drøftes på et møde 

primo februar. Det var hans opfattelse, at Tennis ikke skulle drifte padel, vi havde rigeligt 

at se til med tennis. Henrik Friis supplerede, at der i planerne var taget hensyn til, at Tennis 

havde behov for opbevaring af materialer (containeren).  

 

Padelaktivitet gav anledning til flere synspunkter om samarbejde og organisering. 

Bestyrelsen vil tage det op efter mødet primo februar. 

 

Formanden nævnte bestyrelsens planer vedr. kassererfunktionen. Der havde været 

kontakter om flere servicebureauers tilbud og til tennisklubber om deres erfaringer. For en 

klub som Lystrup med ikke stort medlemstal og relativt få indtægt- udgiftsposteringer ville 

et servicebureau være uøkonomisk og mere arbejdskrævende end at fortsætte med det 

nuværende excelsystem. Til gengæld havde flere anbefalet, når vi i forvejen brugte Globus 

Datas bookingsystem, at udbygge det med medlemsadministration og betalingsmodul. Hvis 

man samtidig trimmede kassererjobbet for en række funktioner, som mere naturligt lå hos 

andre, var funktionen stærkt reduceret i forhold til nu. 

 



 


